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Abstract (en)
The seal has a rubber bellow (214) provided for sealing an inner area of a toe-in actuator and fastened to a housing (156) by using a deformable
covering ring (210), where the rubber bellow has a cylindrical middle section. The covering ring is accommodated in a recess of a drive end bearing
housing (19). The recess is graded in such a manner that movement possibility of the ring in a direction is limited by a circumferential surface
between two layers of the recess, where breadth of the ring is smaller than the breadth of a collar for accommodating the rubber bellow at the
housing.

Abstract (de)
Abdichtung für einen Vorspuraktuator (16), insbesondere ein Einrückrelais einer Startvorrichtung (10) für Verbrennungskraftmaschinen, wobei
der Vorspuraktuator (16) einen in einem Gehäuse (156) beweglichen Anker (168) umfasst, wobei ein das Innere des Vorspuraktuators (16)
abdichtender Gummibalg (214) mittels eines diesen verformenden Abdeckrings (210), der in einer Ausnehmung (213) eines Antriebslagerschilds
(19) aufgenommen ist, am Gehäuse (156) befestigt ist, dadurch gekennzeichnet, dass die Ausnehmung (213) derart gestuft ist, dass durch eine
Übergangsfläche (215) zwischen zwei Stufen (217, 219) der Ausnehmung (213) eine Bewegungsmöglichkeit des Abdeckrings (210) in eine
Richtung beschränkt ist.
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